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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:347 Regelverket för upphandling

År 2023 blev ett svart år när det gäller arbetsplatsolyckor. Drygt 60 personer 
gick till sitt arbete men kom aldrig hem igen. Tyvärr har också 2024 startat med 
flera arbetsplatsolyckor. Det är sorgligt och oacceptabelt. 

Arbetslivskriminaliteten i vårt land är stor och får allvarliga konsekvenser. 
Människor utnyttjas och behandlas illa, och seriösa företagare har allt svårare 
att klara konkurrensen mot oseriösa aktörer.

I flera fall är det svårt att utkräva ansvar eftersom det finns så många 
underleverantörer inblandade, och genom upphandling kan oseriösa aktörer ta 
sig in på marknaden.

Min fråga till statsrådet Erik Slottner är:

 

Avser statsrådet att agera för att ändra regelverket för upphandling i syfte att 
minska olyckor samt begränsa möjligheter till fusk?

………………………………………

Gunilla Carlsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-01-16
Besvaras senast
2024-01-31


